
Daria Saturska – flygingenjör 

Vi behöver skicka människor till rymden men Mars är fel 
expedition. Istället borde vi börja med en koloni på månen.

Jag håller helt med om att vi behöver skicka människor till rymden som 
en säkerhet, en slags räddningsbåt, ifall något händer på jorden. Men jag 
tycker att Mars är fel expedition. För långt bort, för ogästvänligt, för 
svårt! Vi borde börja med en koloni på månen istället.

Fakta: Vi kan färdas till månen på 3 dagar. Den snabbaste färden till 
Mars skulle ta cirka 7 månader enkelresa. Och detta när Mars och jorden 
är närmast varandra, vilket endast händer vartannat år.

Utgångspunkt: Det är mycket lättare både att ta sig till månen och att 
få människor och utrustning tillbaka hit om det blir några problem.

Fråga: Vad händer om någon blir sjuk eller om en väsentlig del av 
utrustningen går sönder på Mars? Det skulle kunna ta flera år innan vi 
kunde ta oss dit för att hjälpa.


